
 

ACTA DEL PLE DE LA REUNIÓ DEL CONSELL DE PROMOCIÓ ECONÒMICA D’ARENYS 

DE MAR DEL DIA 31 DE MAIG DE 2010 

 

Es reuneixen a la sala de plens de la casa de la vila d’Arenys de Mar, el dia 31 de maig de 

2010, a les 16:30 hores els següents membres del Ple del Consell de Promoció Econòmica, 

  

Presideix  el Vicepresident i regidor de Promoció Local i Mobilitat, Sr. Marc Soler i Colomer 

Representant del VIA.M, Sr. Àlex Acero 

Representant de CiU, Sr. Benet Maimí 

Representant del PSC, Sr. Josep Ramírez 

Representant d’ ERC, Sra. Mercè Rigual 

Representant de Bars/Cafeteries, Sr. Joan Piña 

Representant dels Restauradors, Sr. Joan Majó 

Representant del Club Nàutic, Sr. Jordi Garcia 

Representant del Mercat municipal, Sra. Esther Francès 

 

Disculpen la seva assistència: 

 

Representant del sector oci, Sr. Josep M. Vallbona 

Representant d’indústria, Sr. Pere Casals 

Representant de Càmpings, Sr. David Roca 

Representant de la UBICA, Sr. Salvador Riera 

Representant d’ ICV, Sr. Toni Ferron 

Representant del PPC, Sr. Santi Herce 

Representant de Serveis Turístics, Sra. Dolors Serrano 

Representant de la confraria de pescadors, Sr. Mauricio Pulido  

Representant de Guinguetes i Serveis, Sr. Salvador Hidalgo 

Representant  del Mercat setmanal, Sr. Salvador Punsola 

Dinamitzador de la UBICA, Sr. Agustí Gómez 

 

 

El Sr. Marc Soler i Colomer agraeix als presents la seva assistència i abans d’iniciar els te-

mes previstos del dia dóna pas dóna pas a la tècnica de Participació Ciutadana, la Sra. Lau-

ra Espinasa, la qual explica en que consisteixen els pressupostos de participació, que 

aquest any són la IV edició, i la recollida de propostes de millora per al municipi d’Arenys de 



 

Mar. L’objectiu de les propostes és recollir les sol·licituds de necessitats de millora per part 

del veïns del municipi, classificar-les per temàtiques i pressupostar-les. 

La Sra. Laura Espinasa dóna veu als membres del Consell per a recollir les diferents propos-

tes que exposen.  

 

Posteriorment, el Sr. Marc Soler presenta a la resta del membres del Consell la incorporació 

de la Sra. Maite Casas, com a representant de l’associació de comerciants Arenys Blau i 

inicia els temes previstos a l’ordre del dia: 

 

-. Aprovació acta Anterior:  S’acorda aprovar l’acta de la reunió anterior en el proper Con-

sell de Promoció Econòmica. 

 

.- Obertura tardes Mercat Municipal: El Sr. Marc Soler explica que es va realitzar una as-

semblea amb els paradistes del Mercat Municipal on se’ls hi va comentar que les adminis-

tracions supralocals, a l’hora d’ atorgar subvencions als Mercat Municipals, prioritzen aquells 

que obren més de dues tardes a la setmana, com a mínim 3. Des de l’Ajuntament s’entén 

que l’obertura d’almenys tres tardes a la setmana ha de ser en règim d’obligatorietat i que si 

no es compleix s’actuarà amb règim sancionador. 

El Sr. Marc Soler demana l’opinió als membres del Consell, els quals de forma unànime re-

colzen la necessitat d’impulsar aquest canvi en els horaris comercials del Mercat Municipal. 

 

.- Seguiment del Pla de Consolidació del CCU: el Sr. Marc Soler  comenta que estaria bé 

trobar una formula per mirar de tirar endavant les accions de dinamització del comerç que 

contempla el Pla de Consolidació del CCU, i proposa que es realitzi amb el treball conjunt 

per part de les dues associacions de comerciants del municipi, UBICA i Arenys Blau. 

 

El Sr. Àlex Acero diu que en la darrera junta d’UBICA es va plantejar col·laborar amb les 

entitats econòmiques del municipi i trobar un espai comú per treballar conjuntament. 

El Sr. Marc Soler proposa que es creï un grup de treball amb un representant de cada sector 

econòmic. 

El Sr. Joan Majó comenta que seria convenient que existís la figura d’un “líder” que dirigeixi 

el grup. 

El Sr. Àlex Acero diu que el que s’ha de fer és reunir els sectors participatius interessats en 

col·laborar i funcionar per objectius.   

 



 

 

-. Seguiment de l’actualitat:  

- Canvi sentit de la Riera: el Sr. Marc Soler  comenta que s’ha canviat el sentit de la 

Riera, que fins ara era de pujada, i ara serà de baixada. Aquest canvi afavoreix la 

circulació del municipi i facilita l’accés a les platges. 

 

- Aprovació de l’avantprojecte del Mercat Municipal: el Sr. Marc Soler explica que s’ha 

portat a terme l’aprovació de l’avantprojecte del Mercat Municipal per poder encarre-

gar la redacció del projecte bàsic i executiu de la remodelació del Mercat i poder-ho 

portar a concurs, amb una salvetat, sense aparcament a la planta -2. Comenta que 

finalment no es farà l’aparcament perquè hi ha una iniciativa privada de construir un 

aparcament al darrera del mercat municipal, amb una capacitat de 80 places en rè-

gim de pupil·latge i rotació. 

 

- Terrasses: el Sr. Marc Soler comenta que l’objectiu sobre calendari era que les ter-

rasses de la banda dreta de la Riera poguessin muntar, però hi ha un retard en les 

obres de 10 dies, degut a què les pluges han retardat el formigonament.  

El Sr. Joan Piña mostra el seu descontent amb aquest retard. 

 

- Precs i preguntes: El Sr. Joan Piña felicita a l’Ajuntament per la rotonda del Calisay. 

  

 

 

I sense altres temes a tractar, el President dóna per finalitzada la reunió a les 18:50 hores, 

agraint l’assistència i participació dels presents. 


